
From:  
Sent: Friday, July 1, 2022 8:10 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Относно: приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и 
условията за пътуване с обществения градски транспорт 

 

Здравейте, 

 

Аз и семейството ми сме от хората, които от години използват талоните за пътуване както 

в наземния транспорт, така и в метрото, защото не ни е рентабилно да купуваме месечна 

карта, защото не пътуваме ежедневно. Мисля, че компромисен вариант е поне да останат 

картите за 1 или 2 линии. 

 

С уважение, 

Пламен Василев  
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